

《单词百科:succinate是什么意思?succinate怎么发音?succinate的解释和用法》

英语单词succinate是什么意思?succinate怎么读?succinate怎么发音?简答网为您整理了succinate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



succinate怎么读

succinate的读音:[ˈsʌksɪneɪt]

succinate的意思

1、n.琥珀酸盐（或酯）；

succinate的双语例句

1、Objective To appraise clinical efficacy and safety of national loxapine succinate in schizophrenics.

目的评价国产丁二酸洛沙平对精神分裂症的临床疗效与安全性.

2、The main varieties, application, development and market prospects of anionic surfactant sulfo succinate are reviewed.

综述了阴离子表面活性剂磺基琥珀酸盐的主要品种,应用和新产品开发,及其广阔的市场前景.

3、It has been found that the oxidation of succinate was inhibited by amytal plus isocitrate.

鼠肝线粒体加入Amytal与异柠檬酸或柠檬酸后琥珀酸的氧化即受到抑制.

4、Methods Diethyl phthalate and diethyl succinate were used for raw material to synthesize the Rubidate.

方法以邻苯二甲酸二乙酯和丁二酸二乙酯为原料合成茜草双酯.

5、Taking succinic acid, alcohol as material, cation exchange resin as catalyst the diethyl succinate is synthesized.

论述了以丁二酸、无水乙醇为原料,离子交换树脂,催化合成丁二酸二乙酯的新工艺.

6、The application of starch sodium succinate to the emulsion flavor and beverage cloud is also introduced.

介绍了辛烯基琥珀酸淀粉钠在乳化香精和起云剂中的应用.

7、Diisopropyl succinate was synthesized from succinic acid and isopropanol with p-methyl benzenesulfonic acid as catalyst.

摘要以丁二酸和异丙醇为原料及对甲基苯磺酸为催化剂,催化合成丁二酸二异丙酯.

8、Objective To explore the curative effects of methylprednisolone sodium succinate on unilocular bone cysts in Children.

目的探讨骨囊肿内注射甲泼尼龙琥珀酸钠治疗儿童单房性骨囊肿的疗效.

9、Objective To study the regularities of succinate dehydrogenase (SDH) and adenosine triphosphatase (ATPase) in myocardial cells with aging.

目的 探讨大鼠心肌细胞琥珀酸脱氢酶 (SDH) 和三磷酸腺苷酶 (ATPase) 的增龄变化规律.

10、Ethyl succinyl chloride was synthesized with monoethyl succinate and thionyl chloride as raw materials.

以丁二酸单乙酯和氯化亚砷为原料合成丁二酸单乙酯酰氯.

11、Succinate was the most effective substrate in following oxygen consumption.

琥珀酸盐在以后的氧消耗中是最有效的基质.

12、Methods: 10 % diethyleneglycol succinate (DEGS) column was chosen.

方法: 选用丁二酸二乙二醇酯(DEGS) 色谱柱.

13、A gas chromatographic technique for the analysis of sodium succinate has been studied.

用气相色谱法测定眼药水中琥珀酸钠的含量.

14、Objective : To optimize the Formula of Potassium Sodium Dehydroandrographolide Succinate and Sodium Chloride injection.

目的: 优选炎琥宁氯化钠注射液的处方.

15、Objective To establish a GC method for determination of sodium succinate in Co-cytochrome C eye drops.

目的建立了GC法测定复方细胞色素C滴眼液中丁二酸钠的含量.

以上是简答网为您整理的succinate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于succinate

的用法、succinate的释义、s

uccinate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/succinate>